
O farmi Brest
Verjetno ni veliko načrtovanih naložb v naši občini, ki bi

povzročile toliko razmišljanja in vprašanj kot mlečna farma
Brest. Konferenca delegadj številka 13 - s Kemijskega
inštituta Boris Kidrič - sprašuje, če farma ne bo ogrožala
podtalnice, ki jo črpa vodarna Brest. Že zdaj je voda, ki jo
dobiva od tam Iiištitut, močno klorirana. Delegadja spra-
šuje, kam naj bi odvažali gnojnico in ali bi obstoječe

površine to lahko sprejele, ne da bi se pri tem pomšilo
sedanje ekološko ravnotežje.

Predsednik občinskega komiteja za kmetijstvo Viktor
Marinc odgovarja, da vsako načrtovano naložbo kmetijstvu
pregleda posebna strokovna komisija Inšlituta Jožefa Ste-
fana, ki postavlja pogoje za sanacijo ekoloških problemov.
Farma Brest bo zato lahko zgrajena le pod pogojem, da
njeno delovanje ne bo ogrozilo ekološkcga ravnoves|a.
Poleg tega bodo strokovnjaki preverjali pitnost vode. Ze
zdaj pa sanitarna inšpekcija ves čas (pripomba: pogosteje
kot drugod) zelo natančno pregieda vzorce vode, ko jo črpa
vodarna Brest.


